

Corporal R. Albert, CD



Corporal Rejean Albert will retire on 17 July 2021 after 20 years of loyal and dedicated service to Canada, the Canadian Armed Forces, and the Royal Canadian Engineers.

Cpl Albert was born in Caraquet, NB, on 15 July 1981. He enrolled in the CAF as a Combat Engineer on 18 July 2001 in Bathurst, NB. After completing the Basic Military Qualification in Saint-Jean-sur-Richelieu, QC, he completed DP1 in Gagetown, NB. Cpl Albert was then posted to 5 RGC in Valcartier, QC in 2005. While at 5 RGC, he was employed as field troop section member and attended the Heavy Equipment Operators Course in 2007. He then moved to Heavy Equipment Troop, where he completed the Grader Operator and Excavator Operator courses.

Cpl Albert deployed to Afghanistan in 2009 while at 5 RGC. He deployed to Haiti in 2010, to Kuwait in 2011, and participated in the flood relief in Saint-Jean-sur-Richelieu, QC. In 2012, Cpl Albert was posted to the Canadian Forces School of Military Engineers where he worked as a Heavy Equipment Operator at Lauvina Woods. Finally, in 2017, he was posted to 4 ESR to finish his career as a heavy equipment operator.

At Rejean's request, friends and colleagues are welcome to attend his Depart with Dignity function which will take place at 1300 hrs on 17 July 2021 at Dooley's in Oromocto. Dress will dress of the day or civilian casual. Congratulatory messages and anecdotes can be send to Sgt R.J. Peters, Reginald.Peters@forces.gc.ca.

Chimo!

Caporal R. Albert, CD



Caporal Rejean Albert se retirera des Forces Armées Canadienne le 17 juillet 2021 après 20 ans de bons et loyaux service aux Canada, les Forces, et au Corp du génie militaire royal.

Le Cpl Albert est né à Caraquet, N.B. le 15 juillet 1981. Il s'est enrôlé dans les Forces Armées Canadienne comme ingénieur de combat le 18 juillet 2001 à Bathurst, N.B. Après avoir compléter ses qualifications militaires de base à Saint-Jean-sur-Richelieu, QC, il a suivi DP1 à Gagetown, N.B. Puis, il fut muté à 5 RGC à Valcartier, QC, en 2005. À Valcartier, il a été employé comme membre de section de campagne et il a complété le cours de machinerie lourde en 2007. Après avoir été employé avec la troupe d'équipement lourde, il a complété le cours de

niveleuse et le cours d'excavatrice. Le Cpl Albert fut déployé en Afghanistan en 2009 durant son temps au 5 RGC. Il fut déployé à Haïti en 2010, au Kuwait en 2011 et il a aussi participé durant l'inondation à Saint-Jean-sur-Richelieu, QC. En 2012, le Cpl Albert fut transféré à l'école de génie militaire canadien avec la troupe d'équipement lourde à Lauvina Woods. Finalement, en 2017, il fut transféré au 4 ESR ou il terminera sa carrière come operateur d'équipement lourde.

Rejean demande que s'est collègue et amis vienne à son départ avec dignité qui sera le 17 Juillet 2021 à 1300 au Dooley's à Oromocto. Le code vestimentaire sera en civil. Les messages de félicitation et de remerciement peuvent être envoyés au Sgt R.J. Peters, Reginald.Peters@forces.gc.ca.

Chimo !